
 

 

 

21. 11. 2022 ve 18:00 hod., kancelář místostarosty města Bystřice n. P. 

Přítomní: 

• 7 zástupců členských obcí (Ing. Emil Ondra – Bystřice nad Pernštejnem, Ing. Pavel 

Kadlec – Dalečín, Libor Pokorný – Rožná, Vlastimil Tvarůžek – Strážek, PaedDr. Šárka 

Kunčíková – Štěpánov nad Svratkou, Ing. Miroslav Prudký – Rovečné, Mgr. Ladislav 

Stalmach – Vír) 

 

Program 

 

 

 

 

 

 

1. Zahájení 

2. Hospodaření MB: schválení rozpočtové změny č. 5 

3. Mikroregionální akce: Putovní letní kino – schválení Komise rady MA21  

4. Diskuse a další organizační záležitosti  

5. Závěr jednání 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Schůze předsednictva se sešla v nadpoloviční většině, byla tedy usnášení schopná, viz. prezenční listina. 

 

 

 

Zápis ze schůze předsednictva Mikroregionu Bystřicko 

č.7/22 

 



Z Á P I S 

1. Zahájení 

 

• Libor Pokorný, předseda MB, zahájil schůzi předsednictva v 18:05 hod. a přivítal všechny přítomné 

členy předsednictva, které schválila dnešní členská schůze. 

• L. Pokorný přítomné seznámil s programem zasedání a následně dal hlasovat o jeho schválení. Program 

byl jednohlasně schválen. 

Hlasování:  Pro: 7     Proti: 0     Zdržel se: 0     Nehlasoval: 0 

 
 

2. Hospodaření MB 
 

• Rozpočtová změna č.5 

Paní Dočkalová informovala přítomné starosty o rozpočtové změně č.5 (příloha č.1), která na straně 

příjmů a výdajů zaznamenává navýšení o celkovou částku cca 108 tis. Kč.  

Na straně příjmů se konkrétně jedná o doplatek neinvestičních transferů od obcí v rámci akce Bystřicko 

čte dětem, dotaci KV v rámci akce Putovní letní kino v hodnotě 60 tis. Kč, příjmy za přefakturace 

ručníků související s akcí Hry bez hranic, příjmy za zpracování žádostí o dotace a plánované příjmy za 

pronájmy vybavení do konce roku 2022. 

Na straně výdajů se pak nachází náklady související s akcemi Bystřicko čte dětem, Putovní letní kino, 

Nositel tradic Bystřicka a Zrcadlení (Kumšt). Dále se zde promítlo také snížení rozpočtu související s 

věcnými dary, drobným dlouhodobým hmotným majetkem a nákupem nového skákacího hradu. Další 

položky zahrnují náklady za pohoštění, školení, cestovné, služby peněžních ústavů a další ostatní služby. 

Změna také zaznamenává odhad navýšení nákladů do konce roku 2022 týkající se platů zaměstnanců a 

zákonného pojištění. 

Předseda MB dal hlasovat o schválení rozpočtové změny č.5. Ta byla následně schválena. 

Hlasování:  Pro: 7        Proti: 0     Zdržel se: 0     Nehlasoval: 0 

 

3. Mikroregionální akce 

 
 

• Putovní letní kino – schválení Komise rady MA21 

V rámci členské schůze byl již schválen zodpovědný politik MA21, kterým se stal opětovně pan Libor 

Pokorný (zároveň předseda MB) a dále zde byla také schválena Deklarace k podpoře udržitelného 

rozvoje. 

Schůze předsednictva tedy ještě projednávala nové složení Komise rady MA21. Bylo navrženo podobné 

seskupení jak v předchozích letech, tj. 8 členů Komise rady. Změna složení by nastala u obce Ždánice 

(veřejný sektor), kde byl zvolen nový pan starosta, Josef Vícha (dříve pan František Skalník). Další 

obměna by se týkala komerčního sektoru, který by zastupoval pan Ing. Luboš Vetešník (firma V. 

projekt). Další členové by pokračovali v návaznosti na předchozí stanovení (viz příloha č.2). 

Pan Pokorný dal hlasovat o novém složení Komise rady MA21. Návrh byl jednohlasně schválen. 

 

Hlasování:  Pro: 7        Proti: 0     Zdržel se: 0     Nehlasoval: 0 



4. Diskuse a další organizační záležitosti 

Ke konci schůze dal předseda MB prostor k diskusi. Většina informací ale zazněla již na členské schůzi 

MB konané od 16:00 hodin, tudíž nebyly již žádná další témata k projednání. 

5.  Závěr jednání 

• Předseda L. Pokorný poděkoval všem za účast na sedmé schůzi předsednictva v roce 2022 a tím ji 

následně ukončil. 

 

 

 

 

   ………………………………………. 

předseda mikroregionu 

       Libor Pokorný 

 

Zapsala:  

 

 

…………………………………….... 

     Jitka Dočkalová  


